



香港學界體育聯會

THE HONG KONG SCHOOLS SPORTS FEDERATION

香港九龍何文田如密村街七號地下及二樓 G/F & 1/F, 7 Carmel Village Street, Homantin, Kowloon, Hong Kong. Website: www.hkssf.org.hk

Head Office

Room 203

Tel: 2711 9182 Fax: 2761 9808

E-mail: hkssf@hkssf.org.hk

HK Island & Kln Office

Room 203

Tel: 2711 9182 Fax: 2761 9808

E-mail: hkssrc@hkssf.org.hk

hikps@hkssf.org.hk

External Office

Room 201

Tel: 2768 8212 Fax: 2768 4525

E-mail: external@hkssf.org.hk

N. T. Office

Room 102

Tel: 2711 2823 Fax: 2761 4821

E-mail: nts@hkssf.org.hk

ntpsac@hkssf.org.hk

田徑及游泳比賽管理系統書面報價邀請

背景資料

香港學界體育聯會（聯會）為香港特別行政區政府資助機構，專責組織全港中、小學學界運動比賽。每年參加田徑及游泳比賽的學校隊數達 5,000 及 3,000 多隊，而有關比賽再設有多個項目，每個項目須以實名報名參加，故此聯會每年需處理大量參賽者資料及整合比賽流程。

目的

建立網上平台，設計一個簡單易用的賽事管理系統，從報名、編排到最後成績冊及證書製作，完成整個賽事的管理，並保存有關成績與學生運動員網上註冊系統（STAR 系統）整合。另外亦減省老師於報名時需重複輸入學生資料及避免錯誤報名；學校可於比賽日實時瀏覽最新比賽資料。

最後，更可配合現有 STAR 系統之電子驗證功能，按參賽名單為顯示學生運動員註冊電子證，讓裁判有效地替參賽學生核實身份並進行檢錄；於比賽進行時，裁判能準確地輸入比賽成績，以取代現時以手寫的紙本模式，覆核無誤後由系統篩選進入複、決賽之名單。

發出日期：2021 年 6 月 16 日

書面報價截止日期：2021 年 6 月 30 日中午 12 時

如有興趣提供書面報價的機構及公司，請致電 2711 9182 與黃小姐聯絡。



香港學界體育聯會

THE HONG KONG SCHOOLS SPORTS FEDERATION

香港九龍何文田迦密村街七號地下及二樓 G/F & 1/F, 7 Carmel Village Street, Homantin, Kowloon, Hong Kong. Website: www.hkssf.org.hk

Head Office

Room 203

Tel: 2711 9182 Fax: 2761 9808

E-mail: hkssf@hkssf.org.hk

HK Island & Kin Office

Room 203

Tel: 2711 9182 Fax: 2761 9808

E-mail: hkssrc@hkssf.org.hk

hikps@hkssf.org.hk

External Office

Room 201

Tel: 2768 8212 Fax: 2768 4525

E-mail: external@hkssf.org.hk

N. T. Office

Room 102

Tel: 2711 2823 Fax: 2761 4821

E-mail: nts@hkssf.org.hk

ntpsac@hkssf.org.hk

**Written Quotation Invitation for
Athletics and Swimming Competition Management System**

Background Information

The Hong Kong Schools Sports Federation (The Federation) is the controlling body of secondary and primary school sports in Hong Kong and is subvented by HKSAR government. Each year, more than 5,000 and 3,000 school teams participate in the inter-school athletics and swimming competitions respectively. Each competition has numerous events and member schools are required to submit students' names according to their eligible competition grade for each entry, and consequently the Federation needs to process and consolidate large amount of data for every single competition.

Aims

To establish and design an online competition management system (System), which facilitates start-to-finish operational management from entries submission, events scheduling to results processing and printing of certificates. The competition results shall be integrated with the Student Athletes Online Registration System (STAR) in order to generate a performance report of each student athlete. With the system in place, teachers are not required to input student data repeatedly and errors can be avoided. Meanwhile, it also enables school representatives to have real time access to competition information.

By integrating with e-verification function of the STAR, the e-registration card can be displayed and automatically generated in accordance with the start list, which allows officials to verify the identity of student athletes and to take roll calls efficiently. During competition, referees are able to input results into the System directly and list of athletes qualified for the semi-finals and/or finals in the competition can be generated quickly and accurately.

Issued Date : 16th June 2021

Deadline of Submitting Written Quotation : 30th June 2021 12:00 noon

Institutions / companies interested in offering written quotation, please contact Ms. Wong of the Federation office at 2711 9182.